

規格 Specifications

型號 Model	HTF-520
電壓 Voltage	220 - 240 V
頻率 Frequency	50 Hz
功率 Power	2,000 W
發熱系統 Heating System	PTC 陶瓷發熱
顏色 Colour	白色 White
機身尺寸 Product Dimensions	(H)688 mm x (W)210 mm x (D)210 mm
淨重 Net Weight	4.55 kg
保養年期 Warranty	一年 1 year

暖風機系列 Heater Series

2合1
風扇暖風機系列



HTF-420 全新 HTF-520

多功能浴室乾衣
暖風機系列



HTB-816
HTB-916

移動浴室寶



HTW-220

產品規格及設計如有變更，恕不另行通知。最新版本以www.germanpool.com網上版為準。
Specifications are subject to change without prior notice. Refer to www.germanpool.com for the most up-to-date version.
中英文版本如有出入，一概以中文版為準。
If there is any inconsistency or ambiguity between the English version and the Chinese version, the Chinese version shall prevail.

德國寶 (香港) 有限公司 GERMAN POOL (HONG KONG) LIMITED



香港 Hong Kong

土瓜灣新寶工商中心地舖 Upper G/F, Newport Centre, Tokwawan T. +852 2773 2828

九龍灣MegaBox L5-5舖 Shop L5-5, MegaBox, Kowloon Bay T. +852 3907 0356

灣仔龍克堤置業中心2樓 2/F, iHome Centre, Lockhart Road, Wain Chai T. +852 3110 2030

中國 China

佛山市順德區大良街道 8 Xinxiang Road, Wusha, Daliang, T. +86 757 2219 6888
五沙新理路8號 Shunde District, Foshan City

澳門 Macau

Edificio Industrial Pou Fung, T. +853 2875 2699
牌利喇街寶豐工業大廈 R. de Francisco Xavier Pereira

更多產品資訊



© 版權所有。未獲本公司授權，不得翻印、複製或使用本單張作任何商業用途。
© All rights reserved. Copying, reproducing or using the contents of this leaflet is not allowed

HTF-520-PS-19(2)

GERMAN
POOL



德國寶

SINCE 1982



榮獲香港品牌局頒授
卓越品牌及10年成就獎

全新

2合1 風扇暖風機

打造溫暖舒適家居 | HTF-520



 PTC
高效發熱
High Efficient Heating

 NTC
NTC溫度感應器
NTC Temperature Detector

 80°搖擺送風
80° Auto Oscillations

冬 夏
暖 涼

2000W
強勁制暖



2合1風扇暖風機 Fusion Tower Fan Heater



PTC高效快速製暖 High Efficient PTC Heating System

採用PTC陶瓷發熱技術，2000W大功率快速製暖，配合80°自動左右搖擺功能，全方位輸送暖風，讓家快速升溫。

Adopting the PTC ceramic heating technology, 2000W power combined with 80° wide-angle oscillations, the heater warms your home up instantly.



涼暖風選擇 Dual Setting for Heat and Cool

風扇特設4段風速選擇，2段涼風及2段暖風，方便根據不同環境和需要靈活調節。

2 settings for both cool and heat, adjust the temperature to fit your needs.



多重安全保護 Multiple Safety Devices

暖風機採用優質耐高溫材料，並內置NTC溫度感應器及傾倒自動斷電功能，遇到傾倒情況能即時切斷電源，確保使用安全。

The Fan Heater is made with high quality heat-endurance material, NTC temperature detector, as well as a tip over safety device turns the appliance off when it falls over or is positioned inappropriately.



操作簡單方便 Easy-to-Use

輕觸式按鍵操作配合LCD大顯示屏，時尚美觀，清晰顯示運作狀態，使用簡單。貼心附送無線遙控，遙距操作極方便。

Simple touch-sensing control panel paired with chic LCD display for easy operation. Paired with remote control for added convenience.



12小時定時設置 Precision 12-hour Timer

長達12小時的定時設置，無需擔心忘卻關機，讓您夜晚能溫暖安睡。

A 12-hour digital timer for precision control, enabling a great night's sleep without worry.

